
LATVIJAS MĀKSLAS AKADĒMIJAS
PADOMES SĒDES PROTOKOLS Nr. 35
Latvijas Mākslas akadēmijas padomes sēde

notiek - klātienē, Latvijas Mākslas akadēmijā, Kalpaka blv. 13
2023. gada 9.oktobrī, plkst. 16:00

Sēdē piedalās:
LMA padomes locekļi: Valts Ernštreits, Zane Čulkstēna, Arnis Rītups, Ints Dālderis, Dita
Rietuma
LMA rektorāts: rektors Kristaps Zariņš, prorektors Andris Vītoliņš, prorektores Agita Gritāne un
Antra Priede
LMA maģistrantūras programmas POST vadītājs Kristaps Ancāns, Amanda Ziemele, Armands
Zelčs

Sēdi vada LMA padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits
Sēdi protokolē LMA padomes sekretāre Dārta Purvlīce

DARBA KĀRTĪBĀ:

1) Tikšanās ar LMA rektorātu par sekojošiem darba kārtības jautājumiem.
2) Tikšanās ar LMA POST nodaļas vadītāju Kristapu Ancānu.
3) Tikšanās ar Olgu Antipenko par 2023. gada LMA kvalitātes vadības plānu.
4) Padomes darba aktualitātes.

1. Jautājums. Tikšanās ar LMA rektorātu par LMA budžetu.

LMA padome iepazīstas ar LMA rektora Kristapa Zariņa 2023. gada 4. oktobra vēstuli un
iesūtīto LMA 2023. gada budžetu. Noris diskusija par 2023. gada 4. oktobra vēstules saturu un
budžetu un tā deficītu. Zane Čulkstēna ierosina veikt finanšu analīzi LMA budžetam. Noris
diskusija par finanšu analīzes nepieciešamību. Padome vienojas ar rektorātu ieplānot tikšanos ar
IZM par ierosinājumu LMA piedalīties institucionālā finansējuma modeļa pilotprojektā, tikšanos
organizē Zane Čulkstēna. Kristaps Zariņs un Andris Vītoliņš informē padomi par izglītības
finansējumu LMA partneraugstskolās un citur.

2. jautājums. Tikšanās ar LMA POST nodaļas vadītāju Kristapu Ancānu.

Padome ir iepazinusies ar Kristapa Ancāna 2023. gada 19. septembra vēstuli. POST nodaļas
pārstāvji Kristaps Ancāns, Amanda Ziemele un Armands Zelčs iepazīstina ar sevi un POST
programmu. POST programmas pārstāvji iepazīstina padomi ar POST programmas plāniem un
aicina padomi atbalstīt POST programmas paplašināšanos. Padome lūdzu Kristapam Ancānam
sagatavot vajadzību sarakstu priekš programmas paplašināšanās.

4. jautājums. Tikšanās ar Olgu Antipento par LMA kvalitātes vadības plānu.

Padome ir iepazinusies ar Olgas Antipenko iesūtīto Kvalitātes gada plāna analīzi. Valts Ernštreits
vaicā Olgai Antipenko par iespēju sagatavot 2024. gada Kvalitātes vadības plānu. Olga
Antipenko sniedz atbildi, ka 2024. gada Kvalitātes vadības plānu būtu iespējams sagatavot līdz



š.g. decembrim. Padome paskaidro kā plāno pārraudzīt LMA stratēģijas izpildi saskaņā ar LMA
Kvalitātes vadības plānu. Padome aicina Olgu Antipenko uz tikšanos 2023. gada 16. oktobrī,
plkst. 16.00.

5. jautājums. Padomes darba aktualitātes.

Padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits ziņo padomei par padomes darba procesa maiņu un
plānotajām aktivitātēm.

Nākamā sēde notiek 2023. gada 23. oktobrī, plkst. 16:00.

Sēde tiek slēgta.

Sēdi vadīja: Sēdi protokolēja:

LMA padomes priekšsēdētājs V. Ernštreits LMA padomes sekretāre D. Purvlīce

padome@lma.lv


